

使用说明

- 使用时将直流变压器插在交流220V插座上，另一端插入保健带的控制盒上，此时显示屏显示“OF”。
- 本微电脑数字显示控制盒设三个按键开关：
一、开/关键：按此键本机开启，并进入自动循环工作，每隔一分钟做完一个功能，在设定的第一五分钟内做完一个循环按摩后，即自动关机，显示屏显示“OF”。
- 二、功能键：本微电脑控制盒设“手动选择功能”四种程序供您自由选择，显示屏上会显示你所需的某种功能。
- 三、定时键：本微电脑控制盒设八次定时程序，开机时自动设定为五分钟，以后按此键，显示屏上显示定时时间分别为5、10、15、20、25、30、35、40分钟，可以自由选定。
- 使用者使用一段时间后，有痒、麻或多汗感觉属正常现象，这也正是超磁波振荡、按摩的神奇效果所致。
- 使用时间一般一次为十五分钟为宜，一天做2-4次，使用者想瘦哪个部位就将保健带紧束在那个部位，越紧束效果最佳。
- 使用后，请喝一杯白开水或纤维果汁以更好促进新陈代谢。
- 在汽车上可用汽车点烟电源，同样享受以上功能。

INSTRUCTIONS

When operating, insertion DC transformer into AC 220V socket, the another end should be inserted into the control box of health belt, at this time the display screen shows "OFF".

This microcomputer digital display control box has three button switches:

1. On/Off button: press this button to start this machine, and entering automatic circulating operation, completing one function every minute. After finishing one circulating massage within the first fixed 5 minutes, the machine will be off automatically, the display screen shows "OFF".

2. Function button: this microcomputer control box has 8 time programs. When starting, it will automatically set 5 minutes, later press this button, the fixed times displayed by the display screen are separately 5 minutes, 10 minutes, 15 minutes, 20 minutes, 25 minutes, 30 minutes, 35 minutes and 40 minutes, they can be selected freely.

After operating for a period of time, the user has sense of itch, paralysis or multi sweat, it is the normal appearance, it is caused by magical effect of over magnetic wave, vibration and massage.

Usually, it is suitable to operate for 15 minutes once, 2-4 time every day.

You should tightly bind the health belt on the part you want to thin, binding it tighter, the effect is better.

In order to improve metabolism better, always drink a cup of boiled water of fibre juice after operating.

When you are in a car, use power of igniter of the car to enjoy the above functions equally.

注意事项

- ◆ 本产品使用12V直流低压电源，使用方便，安全可靠，不使用时，请将稳压电源与市电切断。
- ◆ 本带只限室内和汽车内使用，避免潮湿，宜存放在干燥地方，切勿进水。
- ◆ 饭后一小时内请勿使用，孕妇、心脏病、心脑血管病患者，请勿使用。
- ◆ 如果有故障，切勿自行拆修，请交商场维修部门维修。

POINTS FOR ATTENTION

This product uses 12V DC low voltage power, it is easy to operate, safety and reliable. If you don't use it, always cut off voltage stabilizing power and electric supply.

This belt is limited to use indoor and car, it should be avoided damp, and put in a dry place.

Don't use it after dinner within one hour. Pregnant woman, patients of heart disease, cardiovascular and cranial vascular disease are forbidden to use.

Don't disassemble and repair it by yourself if there is a breakdown. It should be repaired by Maintenance Department of the shop.



R.T-9803B-4
R.T-9803B-5

**微电脑数显式
瘦腹宝保健带**



舒适

放松

减肥

产品简介

R.T-9803系列新一代微电脑超磁波按摩保健带是二十一世纪新品种。它采用微电脑控制多个强有力的振动按摩球，并以数字型式显示各种按摩方式及定时参数。在相应的穴位上放置永久性磁钢产生强力磁场，可围在腰部、颈椎部和大脑、手臂上进行滚动式、揉捏式、推荡式、指压式、循环按摩。它可加速人体血液循环，让多余的脂肪直接运动起来，使肥大而不舒畅的腹部经震荡按摩后腹部肠粘膜所积聚的脂肪起分离作用，并快速消除身上的多余赘肉，使您变得苗条健美。

它还可调整肌体组织增强新陈代谢，疏通全身经络，消除疲劳，使您保持旺盛的精力，尤其是对腰部肌肉、筋膜、肌腱、韧带、关节囊等软组织损伤引起的疼痛性疾病通过经络传导、调节气血循环进而达到缓解化瘀、镇静止痛、解除肌肉痉挛，确是诸家必备而实用的保健、减肥佳品。



BRIEFINTRODUCTION

Series of R.T-9803 is the new generation micro computer overmagnetic wave massage health belt, it is a new variety of the 21 st Century, adopting multi-powerful vibrating massage balls controlled by microcomputer, and displaying various massage form and time parameter with digital type, putting a permanent magnetic steel on relevant acupoint to produce powerful magnetic field. They can be wrapped on waist, neck, thigh and arm to make rolling, pinching, pushing, finger pressing and circulating massage. It can quicken blood circulation of human body, let the unnecessary fat to move directly, and taking the effect of separating to unnecessary fat gathered by intestinal mucosa of abdomen, quickly removing redundant fat, it will let fat and uncomfortable abdomen to become slim and fit.

It also can adjust organism organization, strengthen metabolism, clear and activate the channels and collaterals, remove fatigue, they will let you to keep vigorous energy, especially applying to ache diseases caused by damage of soft tissue of muscle of waist, fascia, ligament, joint bladder and etc., adjust circulation of qi(vital energy) and blood through transmission of main and collateral channels, and then reach calm and relieve pain, remove convulsion of muscle. After vibrating and massaging, it will, it really is the necessary, practical and best health goods for every household.

Connect With Us



Comfortable

Loosening

Reducing weight